

Title (en)

Device for display of flat articles.

Title (de)

Vorrichtung zur Schaustellung von flachen Gegenständen.

Title (fr)

Dispositif de présentation pour objets plats.

Publication

EP 0417580 A1 19910320 (DE)

Application

EP 90116812 A 19900901

Priority

DE 8910867 U 19890912

Abstract (en)

In a device for the display of flat flexible articles, in particular sheet-type recording media, having a horizontal baseplate (1) and at least two elongate display compartments (3, 4) which are open at the top and receive the articles, the latter are bounded in each case by two lateral vertical side walls (7, 8; 14, 15), which are arranged on the baseplate and are curved in an arcuate manner in the same direction, and end in each case in a removal opening in the region of the outer edge of the baseplate. The side walls of two display compartments in each case extend towards each other in the direction of their removal opening in such a way that the display compartments enclose an angle in their longitudinal extension and their removal openings are adjacent. Towards the removal opening, the inner side walls (7, 8) are joined to form a wall section (6). The remaining inner side walls (7, 8) are each mounted at the rear end of the wall section so as to be swivellable about a fixed axle (9, 10) extending perpendicular to the baseplate and are subjected to spring force (11) in the direction of the interior of the compartment.

Abstract (de)

Bei einer Vorrichtung zur Schaustellung von flachen biegsamen Gegenständen, insbesondere blattförmigen Aufzeichnungsträgern, mit einer waagerechten Bodenplatte (1) und wenigstens zwei nach oben offenen, die Gegenstände aufnehmenden langgestreckten Stellfächer (3, 4) sind diese jeweils durch zwei seitliche auf der Bodenplatte angeordnete, in gleicher Richtung bogenförmig gekrümmte senkrechte Seitenwände (7, 8; 14, 15) begrenzt und enden jeweils im Bereich der Außenkante der Bodenplatte in einer Entnahmefünnung. Die Seitenwände jeweils zweier Stellfächer verlaufen in Richtung auf deren Entnahmefünnung derart aneinander nähernd, daß die Stellfächer in ihrer Längserstreckung einen Winkel einschließen und ihre Entnahmefünnungen nebeneinanderliegen. Die inneren Seitenwände (7, 8) sind zur Entnahmefünnung hin zu einem Wandabschnitt (6) vereinigt. Die verbleibenden inneren Seitenwände (7, 8) sind jeweils am rückwärtigen Ende des Wandabschnitts um eine ortsfeste, senkrecht zur Bodenplatte verlaufende Achse (9, 10) schwenkbar gelagert und in Richtung zum Fachinnern federbeaufschlagt (11).

IPC 1-7

A47F 7/14

IPC 8 full level

A47F 7/14 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47F 7/146 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [AD] EP 0102553 A1 19840314 - HANNECKE WOLF DIETRICH
- [A] US 1949200 A 19340227 - FRANK FRESON

Cited by

US6698599B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

US 5123544 A 19920623; AT E83139 T1 19921215; DD 297551 A5 19920116; DE 59000571 D1 19930121; DE 8910867 U1 19891102; DK 0417580 T3 19930201; EP 0417580 A1 19910320; EP 0417580 B1 19921209; ES 2036083 T3 19930501; GR 3007223 T3 19930730; NO 175183 B 19940606; NO 175183 C 19940914; NO 903959 D0 19900911; NO 903959 L 19910313; PT 8410 T 19920430; PT 8410 U 19940930; PT 95279 A 19920331

DOCDB simple family (application)

US 57354690 A 19900827; AT 90116812 T 19900901; DD 34395390 A 19900911; DE 59000571 T 19900901; DE 8910867 U 19890912; DK 90116812 T 19900901; EP 90116812 A 19900901; ES 90116812 T 19900901; GR 920402665 T 19930305; NO 903959 A 19900911; PT 841091 U 19911212; PT 9527990 A 19900911